
Bespreekpunten Collegebrief Energiebesparing bij Particulieren 

In de collegebrief over energiebesparing bij particulieren informeert het college de raad over de 

stand van zaken op dit onderwerp. Voor het behalen van de doelstelling Groningen energieneutraal 

in 2035 is een significante bijdrage van particulieren op dit gebied noodzakelijk. De kernvraag is hoe 

de gemeente dit zo goed mogelijk kan stimuleren en faciliteren. In haar brief stelt het College een 

aantal vragen: 

 
“We moeten blijven stilstaan bij de kernvragen: hoe enthousiasmeren en activeren we bewoners voor energiebesparing? 

Hoe zorgen we ervoor dat ze daadwerkelijk maatregelen uitvoeren? En vooral: hoe doe(n) de bewoners dit zo effectief en 

zelfstandig mogelijk? De behaalde resultaten geven aan dat we op de goede weg zijn. Maar we moeten ons wel de vraag 

stellen op welke wijze we kunnen versnellen en of we de juiste instrumenten toepassen?” 

In aanvulling hierop hebben de fracties van D66 en GroenLinks de volgende vragen: 

 Delen de andere fracties de mening van D66 en GroenLinks dat de gemeente gezien haar 

eigen doelstelling energieneutraal in 2035 een belangrijke taak heeft in het stimuleren en 

faciliteren van energiebesparing bij particulieren? 

 Hoe beoordelen de andere fracties de reactie van het college op de motie Vernieuwing 

Duurzaamheidspromotie? 

 In het programma Groningen geeft Energie 2015-2018 wordt aangegeven dat uit een 

enquête onder Stadjers bleek dat 40% bekend is met Grunneger Power en 20% met 

Groningen Woont Slim. Zijn de andere fracties van mening dat de gemeente haar ambitie om 

energieneutraal te worden in 2035 op dit moment voldoende naar buiten toe kenbaar 

maakt?  

 In de collegebrief wordt melding gemaakt van enkele duurzaamheidsinitiatieven op 

wijkniveau, veelal op initiatief van bewoners zelf. Zijn de andere fracties van mening dat de 

gemeente ernaar zou moet streven om dergelijke initiatieven aan te jagen en uit te breiden 

naar andere delen van de stad, bijvoorbeeld door kennisuitwisseling tussen bewoners te 

faciliteren?  

 


